
MESKALIN 
Mötesprotokoll/dagordning 

 
 
Datum: 10/11  2014 
Plats: Universitetsbiblioteket 
Närvarande: Donna, Amanda, Lina, Arvid, Charlotte, Kajsa och Andrea. 
 
§1 Mötets öppnande 

Donna förklarade mötet öppnat. 
  
§2 Fastställande av dagordning 

Mötet beslutade att fastställa den föreslagna dagordningen. 
  
§3 Val av mötesordförande 

Mötet föreslog och godkände Donna som mötets ordförande. 
  
§4 Val av mötessekreterare 

Mötet föreslog och godkände Amanda Karlsson som mötets sekreterare. 
  
§5 Val av justerare 

Mötet föreslog och godkände Lina Backrud och Kajsa Kärnman som justerare. 
  
§6 Ekonomi 

Andrea informerar att det fortfarande är segt med sponsorerna från nollningen, fyra 
stycken som fortfarande inte betalat fakturorna. Andrea jobbar vidare på detta.  

 
§7 Kaktusgalan  

 Projektgruppen verkar väldigt ambitiösa och arbetet går bra. De har bokat Witten och 
det blir även eftersläpp där.  

 Allt är löst med hemsida och det rullar in bidrag.  
 Ekonomiskt så ska allt gå +0, de är informerade och medvetna om detta.  
 Bra om de kollar med jobbare från andra föreningar och eskning från 

Linnéstudenterna.  
 Vore bra om sista betalningsdag kunde ändras till den 25/11 så att alla har hunnit få 

pengar.  
 Charlotte pratar med projektgruppen om våra tips och önskemål.  

 
§8 Intyg  Styrelsen  

Donna kommer att skriva ihop intyg och tar med dessa på något möte framöver så att 
alla får läsa igenom och godkänna. Kalle på Linnéstudenterna kommer sedan att 
skriva under dessa.   



§9 Övrigt 
 Knas kommer ha en sittning 31/1 för att samla in pengar till bröstcancerfonden. De 

undrar om vi är intresserade av att hjälpa till. Donna delar detta dokument i vårt 
fbgrupp så att vi alla får läsa på och se om vi är intresserade. Detta blir av personligt 
intresse isåfall då vi som styrelse avgår i månadsskiftet jan/feb.  

 ESS har gjort en film och varit ut i klasserna och informerat om att det är dags att söka 
till nya styrelsen. Hur vill vi lägga upp det, borde vi göra något liknande? Vi funderar 
över detta och tar upp det som en egen punkt på nästa styrelsemöte.  

 18/11 så är det ett möte om Internationellt café där det finns som önskemål att en 
representant från varje förening närvarar, förslaget är att Ronnie går på detta.  

 Karmadagen är en månad tidigare än förra året och det kommer innebära ett den är 
precis vid vårt styrelseskifte. Vi får helt enkelt bestämma att vi, i sittande styrelse, är 
där och representerar vår förening. 

 Andrea föreslår att vi bör tillsätta en projektgrupp till nästa år som fixar en 
examensbankett. Att det blir en av styrelsens uppgifter och en tradition, på samma sätt 
som Kaktusgalan. Andrea och Lina är intresserade av att våra projektledare och att 
övriga projektgruppsmedlemmar tillsätts redan efter jul.  

 
§10 Nästa möte  

Nästa möte infaller måndag den 17/11 kl.18 på Universitetsbiblioteket, Charlotte fixar 
fika.  

 
§ 11 Mötet avslutas  

Donna förklarade mötet avslutat. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Donna Delia  Amanda Karlsson  
Mötesordförande  Mötessekreterare 

  
 
 

Lina Backrud Kajsa Kärnman  
Justerare  Justerare 


